

| | |
|--|---|
| <p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE HOUSING BANK FOR TRADE AND FINANCE Date: 22-04-2024 01:50:54 PM Subject: The Housing Bank Board of Directors Membership</p> | <p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاسكان للتجارة والتمويل التاريخ: PM 01:50:54 2024-04-22 الموضوع: عضوية مجلس إدارة بنك الاسكان</p> |
| <p>With reference to the above subject, Kindly be informed that Mr. Abdelelah Mohammed Abdel Rahman Al-Khatib membership status has been adjusted from an independent board member to a non-independent board member, as of 22/04/2024</p> | <p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، أرجو إعلامكم بأنه تم تعديل صفة العضوية للسيد عبد الإله محمد عبد الرحمن الخطيب من عضو مجلس إدارة مستقل ليصبح عضو مجلس إدارة غير مستقل، وذلك اعتباراً من 2024/04/22.</p> |
| <p>22-04-2024</p> | <p>22-04-2024</p> |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Amro Mango</p> | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Amro Mango</p> |